
Protokoll Föräldramöte 28 November 2018

• Poolspelet - Hur gick det? Vad kan göras annorlunda nästa gång?
 - Den generella inputen är att det var en bra dag
 - Då inte så många lag var på plats, fick vi ändå in 7500 kronor
 - Att om möjligt ha med till nästa gång gällande matförsäljningen: Grillad Korv, samt 
tunnbrödrullar med olika fyllningar
 - Gällande Lotterierna kan vi nästa gång ha en deadline veckan innan då alla priser skall 
vara inlämnade – detta så vi får en tydlig överblick över vad vi fått ihop, om vi behöver 
”jaga” ytterligare priser samt vad vi kan plocka ihop till högvinster
 - Puckregnet mycket uppskattat

• Information från Fadderföreningen 
 - Lobbsterscup byter namn till Alf Anderssons cup
 - Önskemål till Styrelsen. Vi föreslår att sälja damasker med klubbmärke, klistermärke med 
loggan, mössa i kiosken mm i kiosken Önskar också att öka utbudet med mat

 - Adventskalendrar –  Varje lag sätter in lagets totalsumma på RIK-kontot till Carina märkt 
med julkalendrar och vilket lag senast 1 dec. BG: 0496-9077.  Hur gick det att stå vid ICA 
Nordevik? Det gick bra för 09:or men svårare för 08:or. Vad tyckte lagen om att sälja 
kalendrarna istället för Idrottsrabatten? Några saknade idrottrabatten, några tyckte 
kalendrarna var bättre.  Alla kalendrar är slut.
 - Föräldrar föreläsning – Det kommer troligen komma en föreläsning för föräldrarna i vår. 
Det kommer att handla om samma tema som ledarna fick  den 22 nov och 6 dec
 - Hur har domarna upplevt starten? Har det varit några incidenter runt matcherna där 
domarna har blivit utsatta? Ansvariga för domarna och lagen har bara en positiv syn runt 
domarna. 
 -  Om det Kommer att komma idrottsrabatten till februari, så skickade vi med Önskemål att 
de i så fall kommer i god tid innan avslutningen
 - Den tiden när det är Tjej hockey och isen delas med ett annat lag så är önskemålet att det 
inte används puck på andra sidan utan att det används till skridsko teknik. 

• Våra insamlade pengar – vad gör vi med dem?
 - Tränarna frågade vad vi hade för önskemål/Förslag på att göra för barnen utifrån de 
pengar vi samlar in?
 - Förslag från Fredrik var deltagande i cup/turnering på Öckerö i mitten av Mars
 - Fredrik kollar, och anmäler oss
 - Vi betalar anmälningsavgiften för laget, och ser vad det utöver det kommer att kosta per 
barn
 - En kul och bra ide var responsen på denna cup.

• Duschning efter Träning:
 - Just nu upplevs det som mycket stökigt och högljutt inne i duschrummet efter träning.. 
Tränare och ledare bestämde att de kikar in lite oftare i duschutrymmet och håller koll, och 
hjälper till att hitta en nivå på detta

• Slipning av skridskor:
 - Försök att planera slipningen av skridskor. För barnens skull helst inte precis innan match 
– utan låt barnen ha nyslipade skridskor i alla fall 1 träning innan så hinner de hitta 
”formen”igen...



 - Var 3:e vecka kan vara ett bra intervall
 - Skridskor slipas helst innan träningen, onsdagar & Söndagar och då helst på söndag

• Knyta sina egna skridskor
 - Börja redan nu att låta barnen prova och testa att knyta sina egna skridskor..

• Tränarfrånvaro
 - Fredrik Geft kommer att vara borta hela Januari. Detta då han skall opera sitt knä
 -  Frågan ställdes om någon förälder kan tänka sig att vara med på Isen under den här tiden
 - Jonas Almefjord erbjöd sig

• Frölunda match 8 December
 - Frågan ställdes om det är rätt sätt att utgå från träningsnärvaro inför deltagandet vid 
knattematchen.
 - Efter  diskussioner med argument för och mot – bestämdes att lottdragning skulle ske
 - Utifrån lottdragningen kommer dessa barn att vara med på isen:
Liam, Oskar M, Oskar A, Matteus, Lion, Texas, Alfred, Noel, Hugo, Algot, Noah och 
Hjalmar
 - Alla ombads skriva i vår sms slinga hur många biljetter man per familj önskar tillgå – 
detta så att vi kan beställa rätt antal biljetter

• Lagledare
 - Tobias har valt att avsäga sig rollen som lagledare, och istället vara mera med på isen
 - Vi behöver därför en ny lagledare, och förslag mottages gärna. 
 - För frågor och funderingar prata med Tobias eller någon av tränarna

• Puckar
 - Det har den senaste tiden tyvärr försvunnit mycket puckar från ishalle. Vi behöver alla 
hjälpas åt att prata om, och påminna om att man efter varje träning går och samlar in puckar 
som hamnat utanför sargen. Likaså att inga puckar tas med ut från ishallen.


